
 
REKTOR Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 23.9.2014 

 
Přítomni:    Mgr.Bogan, doc.Janoš, doc.Loučka, Mgr.Marková, Ing.Neruda, Mgr.Novák, 

Ing.Popelka, Ing.Richter, Mgr.Vojtíšek, prof.Vráblíková   
Omluveni:   doc. Janoš - audiokonference 
 
Bod č. 1 Informace z rektorátu - kolegium rektora dne 2.  9. 2014 

- MŠMT - ministr přislíbil zřízení dvou fondů na podporu znevýhodněných krajů. 
Podmínkou je dotace ze strany kraje. MŠMT uvolní až 10 mil. Kč, Ústecký kraj 
osobou hejtmana tyto aktivity podporuje a přispěje částkou 3 mil. Kč. UJEP i ÚK  se 
budou společně podílet na přípravě konceptu podmínek čerpání fondů. 

- Ministrem školství byl podpořen zájem na zřízení 2–3 poboček UJEP v Ústeckém 
kraji. Rektor jednal se starostou Kadaně, bylo podepsáno memorandum k přípravě 
otevření pracoviště. K výuce v Kadani se zatím nepřihlásila žádná fakulta. 

- Byla ustanovena porota pro výběr vítězného návrhu v soutěži o architektonický návrh 
(SON) nové budovy CPTO. Další jednání bude na MŠMT dne 24.9. 

- Dne 10.10.2014 se bude konat VR UJEP - fakulty mohou ještě doručit požadavky na 
projednání v programu VR. 

    
Bod č. 2 Studijní obory - reakreditace 

- Zástupci AK navštívili UJEP v pondělí 8.9.2014, prof. Roda navštívil laboratoře 
FVTM, Př.F a KTEV na FŽP. Jednání v AK 16.9.2014 se zúčastnili p. rektor a pí 
prorektorka Dr. Chvátalová. 

- Všeobecně byly v hodnocení AK přísně posuzovány:   
- VV a rozvojové projekty – příjemce a spolupříjemce, řešitel a spoluředitel 
- Věková struktura, kvalifikace a stabilizace personálního obsazení výuky 

s výhledem 
- Úzké propojení VV práce pedagoga s jeho publikační činností a výukou 
- Výuka klíčových předmětů SO kmenovými zaměstnanci školy se 100 % 

úvazkem 
- Spolupráce mezi fakultami ve výuce a VV činnosti, společně užívané 

laboratorní prostory a technika aj. 
- Spolupráce s firmami v regionu, využití pro VV práci, výuku, BP, DP 

a disertační práce 
- Struktura studijních oborů, bez překrývání, volba výstižných názvů 
- Motivace pedagogů k podávání projektů a publikační činnosti odměnami 

a OSOH. 
- Soulad v hodinách výuky mezi tabulkami „G“ a rozvrhem ve STAGu 
- Otevřenost výběrových řízení při obsazování volných míst. 

- Dle ústní informace byly všechny studijní obory Bc. a n.Mgr. studia FŽP 
reakreditovány. Na jakou dobu a za jakých podmínek bude uvedeno v zápisu AK do 
cca 2 týdnů. 
 

Bod č. 3 Přijímací řízení a výuka v akademickém roce 2014/2015 
- Zápisy do studia 1. r. (PS/KS):  Bc OŽP Ul    110/64 

             Mo      14/34 
n.Mgr.  OH      20/33 
             RK      16/30 
Ph.D.    EACh   3/0 

- Do 1. ročníků všech oborů bylo přijato 398 studentů, fakulta má k 23.9. 2014 celkem 
831 studentů. 

 
Bod č. 4 Rozpočet, financování kateder, rozvrhy, personální zajišt ění výuky a úvazky  

- Limity financovaných studentů na rok 2015 pro FŽP: B1 254, N1 58, P1 4 
- Klíčovými body pro financování fakulty zůstává vedle klesajícího počtu studentů 

příjem z projektů, zakázek – smluvního výzkumu a placených kurzů! 
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Různé: 
Děkan 

- Zahájení výuky v ZS 2014/2015 proběhlo bez potíží. 
- Do n.Mgr. Environmentální analytická chemii a toxikologie na Př.F po 1. a 2. kole jsou 

zapsáni 3 studenti. Výuka byla otevřena.  
- TEMPUS – k závěrům projektu proběhla jednání v SRN (Koblenz), závěrečné jednání 

všech účastníků bude v Moskvě 29/9-1/10 2014 – zúčastní se Ing. Brovdyová 
a děkan. Děkana zastupuje po dobu nepřítomnosti Ing. Neruda. 

- Dotankování aut po jízdě – min. ½ nádrže! Dokoupit do vozidel brýle proti slunci! 
- Placené kurzy CŽV – KPV připraví jednání s Doc. Němcem, Ing. Roubíkovou, 

děkanem a proděkanem pro studium. 
- Průběžné doplňování a aktualizace studijních materiálů na webu FŽP je součástí 

projektu ENVIMOD.                Z.: všichni vyu čující   
- FRIM – podávat požadavky na vybavení laboratoří a laboratorní přístroje. 
- Web FŽP + aktualizace stránek kateder s anglickou verzí. Překlady nabízí 

Mgr.Kolenatý.               T.: trvale, Z.: KIG + vedoucí kateder 
 

Mgr. Novák  
- Zasedání AS FŽP bude 8.10.2014. 

 
Ing. Popelka  

- Probíhá výměna SW a HW – zbývá 8 PC v Ústí n.L. 
- Zajistit pro následující ak. rok propagaci oboru n.Mgr. oboru Analytická chemie 

a toxikologie.  
 

Doc. Janoš  
- ENVIMOD – stav v plnění prací 
- Asistenční centrum Most – podpis smlouvy byl připraven, smlouva nebyla zatím 

neodeslána. 
- Oborová rada doktorského studia proběhla 18.9., byly projednány zprávy o průběhu 

studia a schváleny st. plány jednotlivých studentů na ak. rok 2014/2015.  
- Příprava habilitací v letošním roce – čerpání přidělených prostředků, informovat 

tajemníka. 
 

Mgr. Bogan 
- Zapisovat ihned, nejdéle do 5-ti dnů výsledky zápočtů a zkoušení do STAGu!                         

Z.: zkoušející 
- Výuka v Mostě – dodržovat přesně rozvrh výuky, změny vždy uvádět na nástěnku 

včetně náhradních termínů výuky! 
- Cestovní příkazy – důsledné vyplňování náhrad, auto za cenu hromadné dopravy.   

 
Mgr. Vojtíšek  

- Přehled sobotní výuky doručit tajemníkovi. 
- Zateplení budovy FŽP – právníkem je připravována smlouva s bankovní zárukou 

(příjem dotace z MŽP letos, realizace v r. 2015). 
 

Mgr. Marková – bez připomínek 
 
Ing. Neruda  

– Na grantu SD Chomutov je volných 12.000,- Kč – informace podá Ing. L.Potencová, 
+420727874257 (koordinátorka Erasmus UJEP). 

– Mobilita zaměstnanců – příprava výjezdů do zahraničí (min. na 2 dny, celkem 8 hod. 
výuky) 

– Přednáška 24.9.2014 od 15:00 hod. Ing. Kreníkové na téma „Skládkování 
v Podkrušnohoří“. 
 

Prof. Vráblíková  
- Seminář ve V.Pavlovicích. 
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- Služební cesta - SR –  jednání ve VÚOP Bratislava – doc. Sobotská, získána odb. 
literatura. 

- SPÚ Nitra – jednání k dohodě o spolupráci . 
- Účast na konferenci na TU ve Zvolenu – Monitoring ŽP. 
- Univerzita M.Bélla – prof. Kobza poskytl učební texty k pedologii. 
- Ing. Pokorný – odjezd na kongres do Argentiny. 
- Bioindikátory – výuka bude dle původního plánu. 

 
Doc. Lou čka  

- Výměny notebooků – termíny dle dohody držitelů s KIG. 
- Nový bezpečnostní technik, není určen pracovník pro nakládání s odpady.  
- K motivační směrnici nejsou připomínky, lze ji vydat. 

 
Příští kolegium bude v úterý  7.10.2014 od 8:00 hod. KV 211  
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan 
 


